
T.Carreras, Girona.
Unes 900 persones van assistir
ahir al migdia al pavelló munic-
pal Girona-Fontajau per partici-
par en els actes de celebració
del 25 anys de la fundació de Mi-
fas (Minusvàlids Físics Asso-
ciats). Entre els assistents al di-
nar, a més de socis i familiars,
hi havia una nodrida represen-
tació institucional: l’alcaldessa
de Girona, Anna Pagans; els
consellers de la Generalitat Jo-
aquim Nadal i Marina Geli; el
president de la Diputació, Car-
les Pàramo; la delegada de la
Generalitat a Girona, Pia
Bosch;  i el subdelegat del go-
vern central a Girona, Francesc
Francisco-Busquets, van ser al-
guns dels convidats. També hi
havia representants de totes les
formacions polítiques de l’A-
juntament, diputats al Parla-
ment català i espanyol i repre-
sentants empresarials i d’enti-
tats locals. 

El president de Mifas, Pere
Tubert, va explicar que la so-
cietat civil gironina els té en
compte i espera que l’aniversa-
ri serveixi per establir uns lli-
gams més estrets amb les ad-
ministracions, per exemple per
estar al dia en temes com la de-
pendència. 

El conseller de Política Ter-
ritorial i Obres Públiques de la
Generalitat i exalcalde de Giro-
na, Joaquin Nadal, va destacar
l’accent gironí de Mifas i la ca-
pacitat que ha tingut des del seu
naixement, ara fa 25 anys, per
anticipar-se a les administra-
cions. I va valorar que l’asso-
ciació no s’hagi limitat a recla-
mar a les institucions sinó que
ha treballat per aconseguir mi-
llores i s’ha autoorganitzat cre-
ant diverses empreses, que ac-
tualment donen treball als seus
socis i els permeten autofi-
nançar-se. Mifas, amb uns 2.500
socis, té un club esportiu, una
fundació i té tres empreses: Gi-
ropark, Tadifi i Giroasistist.

L’alcaldessa de Girona, Anna

Pagans, va assegurar que els 25
anys de treball de Minusvàlids
Físics Associats han estat «ex-
cel·lents» i va dir que  tant de bo

l’Associació ja no hagués d’e-
xistir d’aquí a 50 anys, ja que
això significaria que s’hauria
arribat a la normalització i ja no

caldrien reivindicacions.
El dinar  va estar amenitzat

per La Vella Dixieland i Hotel
Cochambre i va incloure ball.

T.C.C., Girona
Convergència i Unió va entrar
avui fa just un mes un seguit
de preguntes sobre la cons-
trucció de l’Auditori-Palau de
Congressos de Girona. Pas-
sats aquests 31 dies, l’equip
de govern no ha respost les
preguntes formulades i la fe-
deració nacionalista ho consi-
dera un menyspreu conside-
rable. El regidor Joan Bagué
considera que «per respecte
al funcionament democràtic
s’haurien de contestar». Con-
sidera que amb un mes, en un
ajuntament amb 700 treballa-
dors, n’hi hauria d’haver prou
per obtenir una resposta a les
seves preguntes. El regidor
nacionalista Joan Bagué va in-
dicar que «es presentarà per
escrit perquè es concretin les
respostes i se solucionin els
dubtes». Bagué  per exemple
demanava saber  «qui era l’en-
carregat del seguiment de l’o-
bra, quan es van detectar les
primeres desviacions i quines
mesures es van prendre en el
seu moment», que s’aclareixi
«quan es van detectar les des-
viacions que va fer el respon-
sable del seguiment de les
obres», així com «qui validava
els increments que s’han pro-
duït a les obres de l’Auditori» i
que han provocat una desvia-
ció pressupostària de 660 mi-
lions de pessetes. 

Empara al conseller de governació
Joan Bagué considera que

ja ha passat temps suficient
perquè l’Ajuntament pugui
respondre les seves pregun-
tes i exigeix respostes d’im-
mediat. Ha apuntat que, en
cas contrari, podria acabar de-
manat empara al conseller de
Governació, o portar el cas
als jutjats.  

L’Auditori, que s’hauria
d’haver acabat de construir el
2003, probablement no es po-
sarà en funcionament fins a la
primavera del 2006.

CiU fa un mes
que espera que
el PSC contesti
unes preguntes
sobre l’auditori

INFRAESTRUCTURES
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Desenes de nens es van apropar
ahir a la tarda a la plaça de l’As-
sumpció de Sant Narcís per ce-
lebrar l’arribada de la recollida
de la brossa orgànica al barri.

Festa per la
recollida de la

brossa orgànica

MARC MARTÍ

SANT NARCÍS

El Centre Cívic de Sant Narcís
va acollir ahir la primera jor-
nada sobre la participança i la
gestió de conflictes. L’acte va
tenir escàs èxit de públic.  

Tret de sortida a
les jornades sobre

la participança

MARC MARTÍ

PARTICIPACIÓ

AUTORITATS. Pagans, Tubert, Nadal i Geli a la taula presidencial.
TAPI CARRERAS

PLE A VESSAR. La pista es va omplir de desenes de taules.
TAPI CARRERAS

PANCARTES. Hi havia felicitacions per l’aniversari.
TAPI CARRERAS

PARLAMENT. El president dirigint-se als socis. 
TAPI CARRERAS

MULTITUD. La resposta dels associats i familiars va fer que més de 900 persones assistissin al dinar a Fontajau.
TAPI CARRERAS

25 anys per davant de l’administració
Les autoritats destaquen que Minusvàlids Físics Associats (Mifas) no s’ha limitat a
reclamar millores sinó que s’ha autoorganitzat i s’ha avançat a les intencions polítiques

ANIVERSARI DE MIFAS

Una caminada popular per di-
ferents barris de Girona, que
s’ha d’iniciar a les nou del
matí des del vial est de la
plaça Catalunya, serveix com
a acte de cloenda de la Set-
mana de la Mobilitat Sosteni-
ble i Segura. L’itinerari aca-
barà al parc del Migdia, des-
prés de passar  per la llera del
riu Onyar, Montilivi i Palau.
L’acte l’organitza la Federació
d’Associacions de Veïns de
Girona.

ACTE POPULAR

Una caminada clou la
Setmana de la Mobilitat

■ El local Lapsus Cafè de Gi-
rona organitza aquesta nit una
festa a Colors, el nom que ad-
quireix Platea els diumenges.
Hi haurà sessions de discjò-
queis amb Dj Eloy Marquez,
de Marius i Dj Tony Cox,
asmb la presència de go-gos.

Diari de Girona, 2004-11-14, p. 4.
Servei de Gestió Documental, Arxius i Publicacions de l’Ajuntament de Girona (www.girona.cat/sgdap)


